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 درخشش بی سابقه دانش آموزان 
سمپادی خراسان شمالی در مرحله 

کشوری المپیاد علمی

۸ مدال رنگارنگ حاصل درخشش 
ورزشکاران استان در مسابقات 
قهرمانی کشور کیک بوکسینگ

پروژه نهضت ملی مسکن از 
برنامه عقب ماند
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طرح های بازآفرینی شهری 
خراسان شمالی ۱2۵ میلیارد ریال 

اعتبار دارد

مدیر کل نوسازی مدارس خراسان شمالی 
عنوان کرد:

احداث 3۸۰۰ کلاس درس 
جدید در خراسان شمالی بعد 
از پیروزی انقلاب
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نماینده مردم شیروان در مجلس شورای اسلامی:

بنگاه داری دولت مانع تقویت بخش خصوصی می شود
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میز خبر

صدیقی: ایران می تواند رهبری جامعه جهانی را بر عهده بگیرد
کاظم صدیقی، خطیب نماز جمعه تهران تأکید کرد: این مدیر روسی 
درباره این دستاورد می گوید که چنین خبری جز به رسمیت شناختن 
قدرت ایران نیست؛ در واقع ایران در موقعیتی است که می تواند رهبری 
جامعه جهانی را بر عهده بگیرد، آن هم با داشتن ایدئولوژی و مکتب 
بی رقیب جهانی و دارا بودن رهبری بی نظیر، مقتدر، مدیر، مشرف بر 
مسائل جهانی که توانست چهل سال تحریم شکننده جهان غرب را 
تحمل کند و خم به ابرو نیاورد. صدیقی در بخش دیگر از ســخنانش 
به اظهارات مشاور ســابق امنیت ملی آمریکا اشاره کرد و گفت: این 
مقام آمریکایی می گوید که امــروز رهبران قدرت های جهانی باید از 
مســئولان ایران برای حفظ امنیت خود وقت قبلی بگیرند! وی بیان 
کرد: ما مشکلاتی داریم که همانطور که در سخنان پیش از خطبه بیان 
شد، مشکلات انقلاب نیستند، بلکه به علت کسانی است که با انقلاب 
فاصله دارند و ایدئولوژی آن را قبول ندارند، کسانی که ولایت فقیه را 

در ردیف سایر رهبری ها می دانند.
علم الهدی: کشوری با این همه ثروت در هیچ کجای دنیا پیدا 

نمی شود
سید احمد علم الهدی، امام جمعه مشهد در پاسخ به چرایی شکل گیری 
انقلاب اســلامی گفت: ما باید ایران را بشناســیم. ایران ســرزمینی 
مالامال از ثروت های خدادادی نظیــر خاک، آب، معادن، نفت و گاز 
است. کشــوری با این همه ثروت در هیچ کجای دنیا پیدا نمی شود. 
از نظر جغرافیایی هم برای آن قدرتمندی که می خواهد بر دنیا مسلط 
شود، ایران در یک موقعیت حســاس راهبردی جهانی قرار دارد و با 
ســه قاره آسیا، اروپا و آفریقا مرتبط است  و به علاوه آسیای شمالی را 
هم به اروپا و آســیا متصل می کند. علم الهدی ادامه داد: از روزی که 
استعمار در جنگ جهانی اول و دوم در دنیا شروع شد، همه قدرت های 
استعمارگر به کشور ما چشم داشتند.  یک روز پرتغالی ها آمدند، یک روز 
روسیه تزار آمد، روز دیگر انگلیسی ها آمدند، یک روز هم فرانسوی ها 
بودند. روزی که نژاد نازی و آلمانی ها ادعای جهان خواری داشتند، اول 
دست روی این مملکت گذاشتند و اخیرا هم که به دست آمریکایی ها 
افتاد. وی با بیان اینکه در طول تاریخ کشورهای قدرتمند، مملکت ما 
را تحقیر می کردند، اضافه کرد: رضاخان و پسرش به عنوان مزدوران 
ژاندارم از طرف انگلیس و آمریکا بر این کشور مسلط شدند تا همه چیز 
مملکت را به آن ها بدهند و برای آمریکا و انگلیس دژبانی و همه مردم 
و کشور را هم فدا کنند. رضاخان و پسرش مردم را تحقیر می کردند و 
هســتی آنان را گرفته بودند. ثروت کشور در دست اقلیتی بود که این 
افــراد پول های نفت مردم را تبدیل به کاخ های خود در اروپا و آمریکا 
می کردند و الآن هم ۴۰ ســال است در کاخ های خود بهترین زندگی 

را در همان کشورها دارند.
زاکربرگ یک شبه ۲۹ میلیارد دلار ضرر کرد

مارک زاکربرگ، در روز پنجشــنبه ۲۹ میلیــارد دلار از ارزش خالص 
خود را از دســت داد، زیرا سهام متا پلتفرمز رکورد یک روزه سقوط را 
ثبت کرد. این در حالی است که همکار میلیاردرش، جف بزوس پس 
از درآمدهای پرفروش آمازون، ۲۰ میلیارد دلار به ارزش شخصی خود 

اضافه کرده است./همشهری آنلاین
یک فرمانده سپاه: آمریکایی ها می گویند شیعیان ژنی دارند که باید 

آن را به سربازان خود تزریق کنیم تا شجاع شوند
سردار احمد ذوالقدر فرمانده سپاه حضرت سیدالشهداء)ع( استان تهران: 
تا زمانی که امت با امام همراهی کند، دشمن محکوم به شکست است.

دشمن به دنبال ولایت، عمود خیمه اسلام بود، ولی جوانان و شهیدانی 
همچون شــهید فهمیده و شهید حججی که حتی امام راحل را درک 

نکــرده بودند، پای خیمه امت ایســتادند و محکم تر از فولاد از حریم 
ولایت حراست کردند.آمریکایی ها می گویند شیعیان ژنی دارند که باید 
آن را به سربازان خود تزریق کنیم تا شجاع شوند غافل از این که در 
مردم ایران اسلامی ژن امام حسین، حضرت ابوالفضل و حضرت زینب 
کبری وجود دارد و این فرهنگ باعث شده تا از هیچ دشمنی هراسی 

به دل راه ندهند./ایرنا
سوء مصرف زیاد دانشجویان در ایام امتحانات، ریتالین را کمیاب 

کرد
نایب رئیس انجمن داروســازان ایران با تاکید بر کمبود شدید ریتالین 
در داروخانه ها در هفته های اخیر گفت:با توجه به این که چند روزی 
بیشتر نیست که امتحانات پایان ترم دانشجویان دانشگاه های مختلف 
به پایان رســیده است، به نظر می رسد نشــت این دارو به بازار سیاه 
توســط دلالان و استفاده زیاد آن در ایام امتحانات توسط دانشجویان 
منجر به کمبود شدید این دارو در داروخانه ها شده و همین مساله به 
کمیاب شدن ریتالین مورد نیاز خانواده های دارای فرزند بیش فعال یا 

مبتلا به اوتیسم دامن زده است./ رکنا
 امام جمعه کرج: داشتن مجوز دلیلی بر برگزاری و  رخ دادن 

منکرات در مراسم و کنسرت ها نیست
امام جمعه کرج: دستگاه های حاکمیتی و حکومتی قطعاً در جایی که 
خــلاف قانون و مقررات وجود دارد ورود کــرده و برخورد می کنند و 
داشتن مجوز دلیلی بر برگزاری و رخ دادن منکر در مراسم و کنسرت ها 

نیست./شرق
سردار حبیبی: قاتل شهید رنجبر حین دستگیری حالت طبیعی 

نداشت
فرمانده انتظامی فارس:زمانی که قاتل دستگیر شد، هنوز چاقویی که 
شهید رنجبر را به شهادت رسانده بود در دستش بود و با همین چاقو با 
مأموران درگیر شد.ما در همان درگیری با وجود اینکه اسلحه داشتیم و 
می توانستیم او را مورد هدف گلوله قرار دهیم این کار را انجام ندادیم 
و در حین درگیری پای قاتل شکست. احتمالًا وی مواد مصرف کرده 
بود و از اهالی استان فارس نیست و از مردم تقدیر می کنم که در این 
مسیر همراه نیروی انتظامی بودند و خدا را شکر قاتل در کمترین زمان 
دستگیر شد.پلیس با این افراد به شدت برخورد خواهد کرد و برای این 

موضوع طرح هایی داریم که از فردا اجرایی می شود./ایرنا
وزیر بهداشت ژاپن: کودکان دو سال به بالا ماسک بزنند

وزیر بهداشت ژاپن در یک کنفرانس خبری با اشاره به افزایش موارد 
ابتلا به امیکرون در این کشــور گفت: کودکان دو ســال به بالا در 
مهدهای کودک بهتر اســت برای محافظت در برابر سویه امیکرون 

ویروس کرونا، ماسک صورت داشته باشند.
اپلیکیشن ماسک: دیگر رنگ بندی کرونایی را منتشر نمی کنیم

از چنــد روز قبل وزارت بهداشــت تصمیم گرفته اســت رنگ بندی 
شهرستان ها توسط معاونت تحقیقات وزارتخانه انجام شود. بر اساس 
همین تصمیم، روند ارســال داده های بســتری از وزارت بهداشت به 

اپلیکیشن ماسک متوقف شده  است.
روایت توئیتری رابرت مالی از گفت وگو با نمایندگان کشورهای 

عربی درباره مذاکرات وین
نماینــده ویژه آمریکا در امور ایران با اشــاره به گفت وگوهای خود با 
نمایندگان شورای همکاری خلیج فارس، مصر و اردن درباره مذاکرات 
وین، گفت به مشورت های نزدیک با شــرکای منطقه ای خود ادامه 
می دهند.»رابرت مالی« نماینده ویژه آمریکا در امور ایران از گفت وگو 
با طرف های عربی درباره احیای توافق هسته ای ایران خبر داد. مالی 
بامــداد جمعه در صفحه توئیتر خود نوشــت: »امروز مکالمه خوبی با 

نمایندگان شورای همکاری خلیج فارس، مصر و اردن درباره مذاکرات 
کنونی برای بازگشت دوجانبه به تعهدات برجام داشتم«.وی همچنین 
افــزود: »از آنجایی که مذاکرات طی هفته هــای پیش روی به یک 
جمع بندی خواهد رسید، ما به مشورت های نزدیک با شرکای منطقه ای 
خــود ادامه می دهیم«. پیش از این، »ند پرایس« ســخنگوی وزارت 
خارجه آمریکا با مقصر دانســتن دولت ترامپ برای وضع فعلی برجام 
ادعا کرد که پنجره فرصت  برای احیای برجام در وین در حال بســته 

شدن است.
سفیر ایران در لبنان: مذاکرات وین در جهت مثبتی پیش می رود

»امیل رحمه« از نمایندگان ســابق لبنــان، امروز )جمعه(، با »محمد 
جلال فیروزنیا« ســفیر جمهوری اســلامی ایران در بیروت دیدار و 
گفت و گو کرد.بنابر گزارش خبرگزاری رســمی لبنان »ان ان ای«، دو 
طرف در این دیدار که در ســفارت جمهوری اسلامی ایران در بیروت 
برگزار شــده اســت، درباره اوضاع کلی منطقه و لبنان به گفت و گو 
پرداخته اند؛ بنابراین، فیروزنیــا در این دیدار گفت: »مذاکره جاری در 
وین درباره مساله هسته ای در جهت مثبتی پیش می رود«. طبق این 
گزارش، وی همچنین خواســتار روزهای خوب برای کشور لبنان شد 
و از آمادگی تهران برای مشــارکت مثبت در هر فرایندی که به این 
کشور به برون رفت از وضعیت کنونی کمک کند، اعلام آمادگی کرد.

جمهوری اســلامی ایران با توجه به نقض تعهدات آمریکا در برجام 
که از نخســتین روزهای اجرای این توافق در دوران ریاست جمهوری 
»باراک اوباما« آغاز شــد، در دوره های گذشــته مذاکرات وین بر دو 
ضرورت ارائه »تضمین برای ماندگاری توافق« و »راستی آزمایی رفع 
تحریم ها« به عنوان دو خواسته ایران جهت اجرای کامل برجام تأکید 

کرده است.
هشــتمین دور این گفت وگوها هشــتم بهمن ماه به پایان رسید و بر 
اساس تفاهم صورت گرفته بین هیأت های مذاکره  کننده ایران و گروه 
۱+۴ )آلمان، فرانسه، انگلیس، روسیه و چین( و هماهنگ کننده اتحادیه 
اروپا در وین مقرر شــد، هیأت ها برای یک هفته تنفس داشته باشند 

و برای رایزنی و مشورت های بیشتر به پایتخت های خود بازگردند.
ادعای کنگره آمریکا درباره احتمال انتقال نفت ایران به کره شمالی

مرکز تحقیقات کنگره آمریکا در گزارشی که اخیرا منتشر شده، بدون 
جزئیات بیشتر اعلام کرد ممکن است کره شمالی  غیرمستقیم نفت 
خام ایران را از طریق چین دریافت کند. به گزارش شبکه »کی بی اس 
ورلد« کره جنوبی، در این گزارش گفته شــده که کره شمالی متعهد 
به پایبندی به تحریم های بین المللی علیه ایران نیست و در ادامه ذکر 
شده که پیونگ یانگ به طور مشابه هدف تحریم های بین المللی قابل 
توجهی قرار گرفته است. طبق این گزارش، سرویس تحقیقات کنگره 
آمریکا در گزارش »تحریم های ایران« که روز چهارشنبه به روزرسانی 
شــد، به  ویژه به آنچه "ارتباطات غیرقانونــی احتمالی بین تهران و 
پیونگ یانگ" خوانده شــده، اشاره کرده، هرچند ادعای خود را ثابت 
نکرده اســت. در این گزارش آمده است: »بخشی از نفتی که چین از 
ایران )و از ســایر تامین کنندگان( خریداری می کند، ممکن است به 
کره شمالی انتقال یابد، اما مشخص نیست که آیا کره شمالی مستقیم 
نفت ایران را خریداری می کند یا خیر؟!«واشــنگتن به عنوان بخشی 
از سیاست فشــار حداکثری دولت ترامپ، دیگر کشورها را از واردات 
نفت خام ایران منع کرد تا بــه ادعای خود درآمدهای نفتی تهران را 
به صفر برســاند. تحریم های آمریکا علیه ایران در سال ۲۰۱۸ پس 
از خروج یکجانبه دونالد ترامــپ رئیس جمهور وقت آمریکا از برجام 
مجدداً اجرایی شــدند. دولت ترامپ همچنین از ماه می ۲۰۱۹ تمدید 
معافیت هــای تحریمی برای واردکنندگان عمده نفت ایران را متوقف 

کرد.
ادعای قابل تامل نماینده تهران درباره برخی وزرا

رئیس مجمع نمایندگان اســتان تهران گفــت: در چهار دوره ای که 
نماینده بوده ام، وزرایی را دیده ام که دو شب قبل از رای اعتماد برایش 
برنامه نوشــته و به مجلس داده اند و خــود وزیر آن برنامه را یک دور 

نخوانده بود.
آخرین اخبار از برجام 

روزنامه لبنانی الاخبار، چاپ بیروت ادعا کرده اســت که یک نشست 
امنیتی بلند پایه بین مسئولان ایران و آمریکا انجام شده تا راه را برای 
گام های بیشــتر هموار کند؛ و در حالی که همه روی این نشســت و 
مکان آن سرپوش می گذارند، منابع آگاه تصریح می کنند که نشست 
مذکــور در آلمان و در جریان ســفر پنهانی ویلیام برنز، رئیس آژانس 
اطلاعات مرکزی آمریکا )سیا(، به برلین، انجام شده. به گفته منابعی 
از تهران، که با الاخبار مرتبط هستند، هیئت ایرانی از همراهی آمریکا 
برای تسهیل توافق بر سر یک سوم نکات مورد بحث، متعجب شده 
اســت و همین امر، باعث شــده هیئت ایرانی ســریعا به کشور خود 
بازگشته و به پوششی برای دست یابی به گفتگوهای نهایی دست یابد.

الاخبار، چاپ بیروت در مطلبی به قلم ابراهیم الأمین نوشت: بررسی 
آنچه در وین جریان دارد، دشوار است، اما خوش بینی طرف ایرانی در 
هفته های اخیر منعکس کننده یک پیشرفت بزرگ در مذاکرات است، 
آنچه که باعث شــد اسرائیل، توافق هسته ای را امری غافلگیر کننده 
نداند و حتی اسرائیلی ها معتقدند در صورت نبود گزینه جایگزین، یعنی 

حمله به ایران به رهبری آمریکا، رسیدن به توافق، خوب است.
در ادامه این مطلب آمده اســت: عملا، همه طرف ها به گونه ای رفتار 
می کنند که گویا هفته های سرنوشت سازی را پیش رو داریم. در غرب، 
در مورد دوره های مذاکره، بویژه در ماه جاری صحبت می شــود و در 
ایران بعید نمی دانند که تا قبل از عید نوروز توافقی حاصل شــود. اما 
نکته جدید موافقت اولیه آمریکا با چارچوب توافقی که روسیه به اتفاق 
ایران ارائه کرده، مربوط اســت، در این میان، اشاره هایی هم به تغییر 
واضح موضع اروپا می شود، که پیش از این، انعطاف کمی از خود نشان 
می داد.نمی توان با قاطعیت در مــورد نوع مذاکراتی که قبل از توقف 
ناگهانی آن صورت گرفت، سخن گفت. اما آنچه در نتیجه نشست های 
غیر علنی اتفاق افتاد، مســیر را برای دســت یابی به تفاهمی هموار 
کرد که به روند مذاکرات سرعت داد. براساس اطلاعات الاخبار، یک 
نشست امنیتی بلند پایه بین مسئولان ایران و آمریکا انجام شده تا راه 
را برای گام های بیشتر هموار کند؛ و در حالی که همه روی این نشست 
و مکان آن سرپوش می گذارند، منابع آگاه تصریح می کنند که نشست 
مذکــور در آلمان و در جریان ســفر پنهانی ویلیام برنز، رئیس آژانس 
اطلاعات مرکزی آمریکا )سیا(، به برلین، انجام شده، ضمن اینکه وال 
اســتریت ژورنال این خبر را منتشر کرده و گزارش داد این سفر یک 
هفته قبل از سفر وزیر خارجه آمریکا به منطقه صورت گرفته و تنها به 

موضوع روسی-اوکراین مربوط است.
چارچوب توافق

در حالــی که در مــورد نتایج تماس امنیتی آمریکا-ایران، ســکوت 
می شود، تغییر بزرگ و ناگهانی در ترکیب هیئت مذاکره کننده آمریکا 
در مذاکرات وین، پس از ســفر برنز و اســتعفای دو عضو این هیئت، 
جالب توجه بود. به نظر می رســد این دو اســتعفا به اختلافات داخلی 
هیئت آمریکایی در مورد ساز و کار تعامل با طرف ایرانی انجام شده، 
چرا که دو مقام مســتعفی، کاملا در مقابل رابرت مالی جبهه داشتند، 
همان شــخصی که بازهای دولت آمریــکا وی را متهم به حمایت از 
توافقی به نفع تهران می کنند. اما مساله مهمتر تحول در موضع آمریکا 

در مذاکرات اســت. به گفته منابعی از تهران، کــه با الاخبار مرتبط 
هستند، هیئت ایرانی از همراهی آمریکا برای تسهیل توافق بر سر یک 
ســوم نکات مورد بحث، متعجب شده است و همین امر، باعث شده 
هیئت ایرانی ســریعا به کشور خود بازگشته و به پوششی برای دست 

یابی به گفتگوهای نهایی دست یابد.
در همیــن رابطه، منابع می گویند: جلســات آخر بین هیئها، شــاهد 
گفتگویی در مورد طرح ایران-روسیه در مورد رفع تحریم ها و بازگشت 
به بندهای توافق هسته ای بود. منابع مذکور تاکید می کنند که ایالات 
متحده با اغلب بندهای این طرح ایران-روسیه موافقت کرده و احتمال 
توافق جدیــد بین ایران و دیگر دولت های حاضر، در هفته های آینده 
زیاد است. ایشان می افزایند: مذاکراتی که در وین جریان داشت، حول 
محور طرح ایران و روسیه بود و اکنون، موافقت آمریکا با اغلب بندهای 

آن، مذاکره کنندگان ایرانی را غافلگیر کرده است.
توافق فعلی بین ایران و دولت های مذاکره کننده، بر رفع تقریبا کامل 
تحریم های امریکا علیه فروش نفت ایران و پرداخت تمام اموال بلوکه 
شده ایران در سرتاسر جهان استوار است. در مقابل، ایران براساس یک 
پیشنهاد جدید، غنی سازی ۶۰ درصدی اورانیوم خود را متوقف کرده و 

سطح آن را به ۲۰ می رساند.
دغدغه های و درخواست های ایران

طبــق اطلاعات، معاون وزیر خارجه ایــران، علی باقر کنی به تهران 
بازگشت تا تحولات جدید را مطرح کرده و نه تنها از ابراهیم رئیسی، 

بلکه از رهبری جمهوری اسلامی کسب تکلیف واضح تری کند.
با توجه به موضع گیری جدید امریکا و موافقت رهبری ایران با نقشه 
راهی که مشــخص شده، شانس های عقد شــکل جدیدی از توافق 
هسته ای با ایران، افزایش یافته است، که روسیه در آن نقش اجرایی 
مهمی را ایفا می کند. همزمان، منابــع اگاه گزارش دادند که احتمال 
کارشکنی در توافق و مخالفت احتمالی مشاور امنیت ملی کاخ سفید، 
جک سالیوان و بازهای دولت آمریکا که مخالف نرمش در قبال تهران 

هستند، وجود دارد.
به موازات این بحث، تحلیلگران می گویند که مشــکل تنها بندهای 
مذاکرات فعلی نیست، بلکه مساله به مرحله پس از توافق هم مربوط 
است، چرا که ایران تمایلی برای بازگشت سریع به توافق ۲۰۱۵ بدون 

این ضمانت ها ندارد.
- رفع تمام تحریم های آمریکا و اروپا و تحریم های بین المللی تحت 
عنوان مقابله با برنامه های هسته ای، در مقابل پایبندی ایران به توقف 
غنی ســازی، همراه با حق آن برای دست یابی به تعهدی که ضامن 
بازپس گرفتن اورانیوم ذخیره ســازی شده ایران در مسکو، در صورت 

خروج هر یک از طرف های غربی از توافق باشد.
- رفع تحریم هایی که مانــع از صادرات نفت و گاز ایران به دولت ها 
مختلف جهان می شــود و آزادســازی تمام عملیات مالی مربوط به 

معاملات آن.
- ازادی بخــش تجارت جهانی ایران و فراهم شــدن زمینه ای برای 
همکاری آن با هر شرکتی در جهان در تمام سطوح زیربنایی و حیاتی 

تا صنایع شهری.
- آمریکا مانع از هر گونه اقدام اسرائیل علیه ایران یا توافق هسته ای 
شــود، چرا که تهران با قاطعیت می داند هر عمل اســرائیل، ناشی از 
اقدام و اراده آمریکاســت و اسرائیل به تنهایی و بدون پوشش امریکا، 

قدرتی ندارد.
- مقامات آمریکایــی همه به توافق پایبند بمانند و تایید توافق، تنها 
منحصر به امضای آن توسط کاخ سفید نشود، یعنی دولت آمریکا در 

این باره باید با کنگره به توافقی برسد.
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رئیس اداره آموزش و پرورش استعدادهای 
درخشان استان خبر داد:

 درخشش بی سابقه دانش آموزان 
سمپادی خراسان شمالی در مرحله 

کشوری المپیاد علمی
 رئیس اداره آموزش و پرورش اســتعدادهای درخشان 
و دانش پژوهان جوان خراســان شــمالی از درخشش 
بی ســابقه دانش آموزان ســمپادی اســتان در مرحله 

کشوری المپیاد علمی خبر داد.
فرانک محمدی، با اشــاره به اینکه هفت نفر از دانش 
آموزان سمپادی استان در مرحله کشوری المپیاد علمی 
مدال های مختلفی کســب کردند، اظهــار کرد: هفت 
نفر از دانش آموزان استان شــامل ۶ دانش آموز پسر و 
یک دانش آموز دختر در مرحله کشــوری المپیاد علمی 

صاحب مدال شدند.
وی با اشــاره به اینکه دانش آموزان سمپادی در المپیاد 
علمی توانستند سه مدال طلا، دو مدال نقره و دو مدال 
برنز کسب کنند، اضافه کرد: چهار دانش آموز از مدرسه 
شهید بهشتی شیروان، یک دانش آموز از مدرسه شهید 
بهشــتی بجنورد، یک دانش آموز از مدرسته فرزانگان 
شــیروان و یک دانش آموز از مدرسه نمونه دولتی امام 
خمینی)ره( شــیروان در این المپیاد علمی صاحب مدال 

شدند.
محمدی با بیان اینکه کســب هفت مدال توسط دانش 
آموزان در المپیاد علمی کشوری تاکنون بی سابقه بوده 
اســت، تأکید کرد: تعداد قبول شــدگان المپیاد علمی 
مرحله اســتان ۲۲۴ دانش آموز دختر و ۲۲۷ دانش آموز 
پسر بوده اســت که در مرحله تابستانی ۱۱ دانش آموز 
استان با سایر اســتان ها به رقابت پرداخته و در نهایت 

هفت نفر در مرحله کشوری صاحب مدال شدند.
وی با اشــاره به اینکه ۶ نفــر از دارندگان مدال المپیاد 
علمی مرحله کشوری در مقطع تحصیلی یازدهم و یک 
نفر در مقطع تحصیلی دهــم تحصیل می کنند، اظهار 
کرد: پنج دانش آموز در رشــته علوم تجربی و دو دانش 
آموز در رشته ادبیات و علوم انسانی در این المپیاد علمی 

خوش درخشیدند.
رئیس اداره آموزش و پرورش اســتعدادهای درخشان و 
دانش پژوهان جوان خراســان شمالی با اشاره به اینکه 
طی مراسمی از مدال آوران مرحله کشوری تقدیر شد، 
ادامه داد: در سال تحصیلی جدید نیز تعداد ۱۷۲٣ دانش 
آموز دختر، ۱۷۲۸ دانش آموز پســر و در مجموع ٣۴۵۱ 

نفر در المپیادهای علمی شرکت کرده اند.

یک مسئول مطرح کرد:
انجام ماموگرافی در خراسان شمالی 

فقط با یک دستگاه

 معاون فنی معاونت بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی 
خراســان شــمالی گفت: متاســفانه در حال حاضر 
ماموگرافی در این استان فقط توسط یک دستگاه آن 

هم توسط بخش خصوصی انجام می شود.
دکتر مریم پورآدینه در گفت و گو با ایســنا، با اشاره 
بــه اینکه یکی از مهمترین علل مرگ و میر در میان 
جمعیت زنان ســرطان اســت، اظهارکرد: که در این 
میان ســرطان پستان بیشتر جامعه زنان را تهدید می 

کند.
وی تاکید کرد: یکی از مهمترین راه های پیشگیری 
از بروز سرطان پستان در میان زنان، غربالگری است 
که برای انجام این کار باید دستگاه ماموگرافی وجود 

داشته باشد.
دکتــر پورآدینه با بیان اینکه دو دســتگاه ماموگرافی 
یکی توسط بخش خصوصی و دیگری توسط بخش 
دولتی وارد استان شد، افزود: بخش خصوصی دستگاه 
مورد نظر را راه اندازی کرد اما هنوز آن دســتگاهی 
که توسط بخش دولتی وارد استان شده به علت نبود 

زیرساخت مورد نیاز، راه اندازی نشده است.
وی ادامه داد: از سوی دیگر دستگاه غربالگری برای 
تشخیص ســرطان دهانه رحم یکی دیگر از نیازهای 

اساسی بانوان در این استان است.
این مقام مســئول به قانون جوانی جمعیت در کشور 
نیز اشــاره کرد و توضیح داد: درمان ناباروری یکی از 
راه های دست یابی به این هدف است که در خراسان 
شمالی مرکز سطح ۲ درمان ناباروری ایجاد شده و راه 
اندازی مرکز ســطح ٣ باید در استان راه اندازی شود 

که نیازمند اختصاص تجهیزات است.
وی خاطرنشان کرد: از سوی دیگر در خراسان شمالی 
حتی یک بیمارســتان و یا کلینیک خصوصی درمان 

مادر و کودک وجود ندارد.
معاون فنی معاونت بهداشــتی دانشگاه علوم پزشکی 
خراسان شــمالی توضیح داد: از زمان شیوع ویروس 
کرونا تاکنون بیشتر خدمات بیمارستان های استان به 
درمان بیماران مبتلا به این ویروس اختصاص یافته و 
بسیاری از مراقبت هایی که در گذشته انجام می شد 

هم اکنون انجام نمی شود.
وی تصریــح کــرد: با بروز این مشــکل بیم آن می 
رود که احتمال شــیوع بیماری هایی همچون قلبی و 
عروقی، فشار خون و... در آینده به وجود آید که با راه 
اندازی بیمارستان و یا کلینیک های بخش خصوصی 
این بار از دوش دانشــگاه علوم پزشکی برداشته می 

شود.

یک مسئول خبر داد:

وجود 3۱۵ دانش آموز بازمانده از 
تحصیل در خراسان شمالی

پـرورش  و  آمـوزش  کل  اداره  بانـوران  امـور  مشـاور 
خراسـان شـمالی از وجـود ٣۱۵ دانـش آمـوز بازمانـده از 

تحصیـل در ایـن اسـتان خبـر داد.
اعظـم السـادات امینـی در گفـت و گو با ایسـنا، با اشـاره 
بـه اینکـه تلاش های زیـادی برای جـذب دانش آموزان 
بازمانده از تحصیل در اسـتان شـده اسـت، گفت: تعدادی 
از دانـش آمـوزان بازمانـده از تحصیـل جـذب آموزش و 
پـرورش شـدند امـا هنـوز ٣۱۵ دانـش آمـور باقـی مانده 

است.
فقـر  اقتصـادی،  فقـر  همچـون  عواملـی  افـزود:  وی 
فرهنگـی خانـواده و بدسرپرسـت بودن خانواده ها سـبب 
شـده تـا امـکان تحصیـل از برخـی از دانـش آمـوزان 

گرفتـه شـود.
امینی ادامه داد: از سـوی دیگر بیشـتر مدارس روسـتایی 
و عشـایری خراسـان شـمالی بـا کمبـود امکانـات مواجه 

. هستند
از دیگـر عوامـل  را  وی کمبـود تجهیـزات خوابگاهـی 
تـرک تحصیـل دانش آمـوزان در این اسـتان بیـان کرد 
و گفـت: نبود سـرویس دانـش آموزی در مسـیر تعدادی 

از روسـتاها نیـز از عوامـل بـروز این مشـکل اسـت.
ایـن مقـام مسـئول تاکیـد کـرد: یکـی از درخواسـت ها 
و نیازهـای اساسـی ایـن اسـتان در حـوزه دانـش آموزی 
بـرای جداسـازی  نقـاط  از  برخـی  در  مـدارس  سـاخت 

دانـش آمـوزان دختـر از پسـر اسـت.
وی خاطرنشـان کـرد: کمبـود خوابـگاه هـا موجـب مـی 
شـود تـا گاهی اوقـات دانش آمـوزان متاهـل و مجرد در 
کنـار یکدیگـر در خوابـگاه زندگی کـرده و ادامه تحصیل 

دهد.

مدیرکل دفتر جذب و سرمایه گذاری استانداری 

خراسان شمالی:

منعقد نشدن قراردادی مناسب، 
طرح سرمایه گذاری هماگ را ناتمام 

گذاشته است
اسـتانداری  گـذاری  سـرمایه  و  جـذب  دفتـر  مدیـرکل 
خراسـان شـمالی گفت: منعقد نشـدن قراردادی مناسـب 
میـان سـرمایه گـذار و شـهرداری بجنـورد، علـت اصلی 
ناتمـام مانـدن و به بهره برداری نرسـیدن طرح سـرمایه 
گـذاری تجـاری، تفریحـی، اقامتـی و درمانـی هماگ در 

شـهر بجنورد اسـت.
 سـید علـی میرکریمـی، مدیـرکل دفتر جذب و سـرمایه 
کـرد:  اظهـار  شـمالی  خراسـان  اسـتانداری  گـذاری 
بـرداری  بهـره  بـه  و  مانـدن  ناتمـام  علـت  مهمتریـن 
تفریحـی،  تجـاری،  گـذاری  سـرمایه  طـرح  نرسـیدن 
اقامتـی و درمانـی هماگ در شـهر بجنورد منعقد نشـدن 
و شـهرداری  گـذار  میـان سـرمایه  مناسـب  قـراردادی 

بجنـورد بـوده اسـت.
میرکریمـی همچنیـن تصریـح کـرد: اسـتان به سـرمایه 
گـذار ایـن طـرح تعهداتـی داده بود کـه به ایـن تعهدات 

عمـل نشـد و سـرمایه گـذار نیـز از ادامـه کار بازماند.
وی در ادامـه بـا یـادآوری ایـن مطلب که احـداث بخش 
هـای دی کلینیـک و هتـل، بخـش اصلـی ایـن طـرح 
هسـتند و اداره کل اوقـاف اسـتان نیـز سـرانجام زمیـن 
لازم را بـرای اجـرای این بخش به سـرمایه گـذار واگذار 
کـرده اسـت، گفت: بـا این وجود، سـرمایه گـذار به علل 
یـاد شـده نسـبت به احـداث این بخـش اصلـی در طرح 

سـرمایه گـذاری همـاگ ورود نکرد.
اسـتانداری  گـذاری  سـرمایه  و  جـذب  دفتـر  مدیـرکل 
بیـان کـرد: در سـال هـای گذشـته  خراسـان شـمالی 
شـوراهای پیشین شـهر بجنورد و شـهرداری بجنورد می 
بایسـت قـرارداد همـاگ را بازنگری و اصـلاح می کردند 

تـا ایـن طـرح تکمیـل مـی شـد کـه انجام نشـد.
در حـال  در عیـن حـال،  اعـلام کـرد:  در خاتمـه  وی 
حاضـر واحدهـای تجـاری طرح سـرمایه گـذاری هماگ 
پیشـرفت مناسـبی دارنـد و تقریبـا آمـاده بهـره بـرداری 

اند. شـده 
میرکریمـی تصریـح کـرد: بـا ایـن وجود، ضروری اسـت 
کـه در حـال حاضـر شـهرداری و اعضای شـورای شـهر 
بجنـورد بـا سـرمایه گـذار جلسـاتی برگـزار کننـد تـا بـا 
توافـق طرفیـن، سـرانجام ایـن طـرح تکمیـل و احـداث 
دی کلینیـک و هتـل این طـرح نیز تعیین تکلیف شـوند.

مدیر کل استاندارد خراسان شمالی خبر داد:

تحقق ۹۰درصدی نمونه برداری از 
واحدهای تولیدی خراسان شمالی 

نسبت به برنامه مصوب
فهیمـه مهمـان نـواز گفـت: از ابتـدای سـال جـاری تـا 
کنـون ۵۰۲مـورد نمونـه بـرداری از واحدهـاي تولیـدي 
اسـتان انجام شـده اسـت که نسـبت بـه برنامـه مصوب 
تعییـن شـده از جانب سـازمان ملـي اسـتاندارد۹۰ درصد 

پیشـرفت داشـته اند.
خراسـان  اسـتاندارد  کل  مدیـر  نـواز  مهمـان  فهیمـه   
شـمالی بـا اعـلام ایـن مطلـب افـزود: یکـی از وظایـف 
کیفیـت  بـر  نظـارت  ایـران  اسـتاندارد  ملـی  سـازمان 
تولیـدات صنعتـی و انطبـاق ویژگی های ایـن تولیدات با 

موازیـن اسـتاندارد اسـت.
مهمـان نـواز اظهـار داشـت: کلیـه محصـولات تولیـد 
داخـل مشـمول رعایت اسـتاندارد اجباري، ملـزم به درج 
کـد ده رقمـي منحصـر به فـرد در زیر نشـان اسـتاندارد 
روي بسـته بندي کالا هسـتند کـه بـا ارسـال ایـن کـد 
بـه سـامانه ۱۰۰۰۱۵۱۷، اطلاعاتـي شـامل نـام واحـد 
تولیـدي، نـام محصـول، وضعیـت پروانه کاربـرد علامت 
مصرف کننـدگان  بـه  آن  انقضـاي  تاریـخ  و  اسـتاندارد 

مي شـود. اعـلام 
گفتنـی اسـت از ابتدای سـال جـاری تا کنـون ۵۱۷مورد 
بازرسـی فنـی از واحدهـای تولیـدی صـورت گرفتـه که 
نسـبت بـه برنامـه مصـوب سـازمان ۹۴درصـد محقـق 

است. شـده 

خبر
خبر

سرپرست اداره بهزیستی شهرستان بجنورد طلاق 
را عامل اصلی افزایش تعداد مددجویان بهزیســتی 

در این استان اعلام کرد.
ســعیده روحانی اظهار کرد: خیانــت، اعتیاد، عدم 
تفاهــم و فقر عامــل اصلی بروز طــلاق در این 

شهرستان است.
وی به اعتیاد بانوان نیز اشاره و اظهارکرد: ۹ درصد 
از جمعیت معتاد خراســان شمالی را بانوان تشکیل 
می دهد که در صورت معتاد شــدن زن در خانواده 
احتمال از هم پاشــیدگی آن خانواده دور از انتظار 

نیست.
روحانی ادامه داد: از سوی دیگر متاسفانه با سرعت 
خیلی بالای تغییر شیوه مصرف مواد مخدر در میان 
زنان معتاد این اســتان مواجه هستیم که از سمت 
اســتعمال مواد مخدر سنتی به سوی استعمال مواد 

مخدر صنعتی پیش می رود.
وی افــزود: بــه رغم وجود برخی از آســیب های 
اجتماعی در این استان متاسفانه زیرساخت مناسبی 
برای مراکز پیش گیری از آســیب های اجتماعی 

وجود ندارد.

این مســئول ادامه داد: این مراکز استیجاری بوده 
و نبود زیرســاخت هــای مناســب و اعتبار لازم 
سبب شــده تا در حوزه تخصصی کیفیت خدمات 
کاهش یابــد.وی تاکیدکــرد: بیشــتر مددجویان 

بهزیســتی مرکز اســتان بانوان هســتند بنابراین 
 ایجــاد زمینه بــرای اشــتغال این افــراد امری

 ضروری است.
سرپرست اداره بهزیستی شهرستان بجنورد گفت: 

از ســوی دیگر یکی از نیازهای بهزیستی آن است 
کــه دولت حمایت های لازم را از کارفرماهایی که 
نسبت به اســتخدام معلولان خانم انجام می دهد، 

داشته باشد

سرپرست اداره بهزیستی شهرستان خبر داد:

طلاق عامل اصلی افزایش تعداد مددجویان در بهزیستی بجنورد

عضو کمیسیون صنایع و معادن گفت: بنگاه داری 
دولت، مانع تقویت شرکت های خصوصی خواهد 
شــد و در صورتیکه  دولت از این وضعیت بیرون 
آید و به کار سیاســتگذاری بپــردازد، حمایت ها 

جدی تر انجام خواهد شد.
 علی جدی، عضو کمیســیون صنایع و معادن و 
نماینده مردم شیروان در مجلس شورای اسلامی 
در گفــت و گو با خبرنگار عصر اترک درباره عدم 
دخالت دولت در اقتصاد براساس گفته های مقام 
معظــم رهبری اظهار داشــت: حضرت آقا خیلی 
وقت اســت که در این رابطــه صحبت می کنند 
که دولت نباید به سمت بنگاهداری حرکت کند و 
در عمل دســت به تصدی گری زند. نظر نماینده 
های مجلــس هم همین موضوع اســت، زمان 
بیشــتر دولت باید صرف مســئله سیاستگذاری، 
هدایت و حمایت شــود و ایــن رقابت با بخش 

خصوصی به سود کشور تمام نمی شود. 
وی اضافــه کرد: متاســفانه اکنون در هر بخش 
تولیــدی مانند فولاد یــا پتروشــیمی اختلالی 
مشاهده می شود، دولتی ها در آن درگیر هستند، 
دلیل آن هم این اســت که یک رقابت نامتوازن 

و غیرعادلانه شــکل گرفته است. در این رقابت  
بخش دولتی با هزینه ســنگینی وارد می شــود، 

بنابراین به بخش خصوصی آسیب می رسد.
این عضو کمیســیون صنایع و معادن در مجلس 
شــورای اســلامی در این خصوص یادآور شد: 
زمانی که دولت دســت به بنــگاه داری می زند، 
بنابرایــن در عمــل مانع تقویت شــرکت های 

خصوصــی که در این حوزه کار می کنند، خواهد 
شد. همیشه این تعارض منافع وجود داشته و در 
صورتیکــه  دولت از این وضعیت بیرون آید و به 
کار سیاستگذاری بپردازد، حمایت جدی تر انجام 
خواهد شد. اکنون در حوزه فولاد زنجیره گلوگاه 
ها در اختیار دولت اســت و در عمل اشکالات در 
زنجیره تولید هم به قسمتی برمی گردد که دولت 

در آن نقش دارد.
نماینده مردم شــیروان در ایــن رابطه بیان کرد: 
دولت باید به سمت اصلاح خود حرکت کند و این 
نوع فعالیت ها را به صاحبان فن آن بســپارد. در 
صورتیکه دولت مانع ایجاد نکند و تولیدکنندگان 
با تصمیم گیری های آنی و بخشــنامه هایی در 
رابطه با تغییر مقررات پولی به طور ناگهانی روبرو 
نشــوند، توانایی پیش بینی آینده را دارند، اما در 
غیــر این صورت بخش خصوصی پر از اشــکال 

خواهد شد.  
مالیات بر عایدی سرمایه مانع سفته بازی است

جدی درباره مالیات بر عایدی ســرمایه نیز اظهار 
داشت: هر اندازه بتوانیم مالیات بخش تولید را کم 
کنیم به نفع خواهد بود، اما برای ســرمایه های 
ســرگردان در بازار که صرفا در کارهای خرید و 
فــروش و دلال بازی به کار مــی رود باید مورد 
توجه قرار گیرد. به عبارتی دیگر نیاز اســت تا در 
بخش های غیر تولیدی و ســوداگری این قانون 
مورد توجه قرار گیرد تا در عمل ســفته بازی از 
رونق بیافتد و بحث تولید وارد کار شــود، در این 

وضعیت تورم هم شکل نمی گیرد.

نماینده مردم شیروان در مجلس شورای اسلامی:

بنگاه داری دولت مانع تقویت بخش خصوصی می شود

 مدیرکل راه و شهرســازی خراســان شمالی گفت: 
امســال برای اجرای طرح های بازآفرینی شهری در 
اســتان ۱۲۵ میلیارد ریال اعتبار پیش بینی شده و 
برای نخســتین بار در این زمینــه منابعی از محل 
قانون توازن منطقه ای بــه این پروژه ها اختصاص 
یافته است. قاســم قاسمی اظهار داشت: برای سال 
۱۴۰۰، حــدود ۹۵ میلیــارد ریال اعتبــار از محل 
اعتبارات تملک دارایی های سرمایه ای برنامه ششم 
توســعه کشــور پیش بینی و برای نخستین بار ٣۰ 
میلیارد ریال اعتبارات از محل قانون استفاده متوازن 
برای این اســتان مصوب شده است.وی خاطرنشان 
کرد: باتوجه به محرومیت خراسان شمالی، سهم سه 
شهر استان یعنی بجنورد، شیروان و اسفراین از این 
اعتبار ۱۰ میلیارد ریال اســت و در این زمینه پروژه 
ها در ســه شهر تعریف شده است.وی با بیان اینکه 
در شیروان، امســال ۱۰ میلیارد ریال از منابع قانون 
متوازن برای بهســازی و تکمیل مدرســه ستارزاده 
اختصاص یافته است که اجرای کامل این پروژه ۸۴ 
میلیارد ریال اعتبار نیاز دارد تصریح کرد: ۱۰ میلیارد 
ریال اعتبار هم در اســفراین برای ســاخت بوستان 
محله در چهار نقطه در قلعه کریم این شــهر منظور 
شــده است که برای اجرای کامل این پروژه هم ۸۰ 

میلیارد ریال اعتبار نیاز دارد.
مدیرکل راه و شهرســازی خراســان شمالی گفت: 
همچنین در شهر  بجنورد برای ساخت سرای محله 
در باقرخان ۲۴ میلیارد ریال اعتبار منظور شده است.

قاسمی با اشاره به اینکه از مجموع ۹۵ میلیارد ریال 
اعتبار تملک دارایی های ســرمایه ای اســتان ۵۰ 
میلیــارد ریال مربوط به اعتبــارات تبصره ۱۸ و ۴۵ 
میلیارد ریال نیز مربوط به اعتبارات کمک و بهسازی 

بافت فرسوده و سکونتگاه های غیررسمی است.
وی با اشــاره به تخصیص ۵۰ میلیــارد ریال اعتبار 
از محــل اعتبــارات تبصره ۱۸ برای پــروژه های 
بازآفرینی شهری استان گفت: از محل این اعتبارات، 
هشت میلیارد ریال اعتبار برای تکمیل خانه فرهنگ 
شیروان، ۹ میلیارد و ۲۰۰ میلیون ریال برای تکمیل 
پایگاه خدمات اجتماعی شــیروان، ۱۶ میلیارد ریال 
برای اجرای سالن چند منظوره قلعه کریم اسفراین، 
۱۶ میلیارد ریال برای اجرای ســالن ورزشی بانوان 

محله صادقیه بجنورد اعتبار منظور شده است.
وی دربــاره تامین منابع اعتباری برای اجرای پروژه 
های بازآفرینی شــهری گفت: ایــن منابع از محل 
اعتبارات تملــک دارایی های ســرمایه ای برنامه 
ششم توسعه توسط شرکت بازآفرینی شهری ایران 

و ســازمان برنامه و بودجه کشــور تامین می شود، 
برخی از پروژه ها در قالب طرح مطالعه بهســازی و 
نوسازی بافت فرســوده شهری، برخی هم در قالب 
طرح مطالعه و ساماندهی سکونتگاه های غیر رسمی 
و یک ســری هم در قالب اعتبارات موضوع ایجاد 
اشتغال گســترده و مولد موضوع بند الف تبصره ۱۸ 
اعتبار دریافت می کنند. قاسمی اظهار داشت: پیش 
از این و در سال ۹۷، اعتبارات پروژه های بازآفرینی 
شــهری در اسفراین از محل منابع تبصره ۱۸ حذف 

شــد که با وقفه ۲ ســاله، این اعتبارات در سال ۹۹ 
احیا شــد و اکنون تلاش داریم تا شهر اسفراین که 
در سال ۹۷ و ۹۸ اعتباری نداشت در سال ۹۹ اعتبار 
آن جبران شــود.مدیرکل راه و شهرسازی خراسان 
شــمالی گفت: در ســال ۹۹، برای توانمندسازی و 
ارتقای ظرفیت های اجتماعی و اقتصادی در سطح 
اســتان در محله های بازآفرینی ســه شهر بجنورد، 
شیروان و اسفراین یک میلیارد ریال اعتبار تخصیص 

یافت.

امیـن فلاح با اشـاره بـه اینکه انقلاب اسـلامی 
در  بنیـادی  و  بـزرگ  هـای  دگرگونـی  شـروع 
ایـران و کشـور های منطقـه بـوده، گفـت: بعـد 
از انقـلاب ۶۸۸ فضـای آموزشـی بـه تعداد سـه 
هـزار و ۷۹۹ کلاس درس جدیـد ایجـاد شـده 

. ست ا

امیـن فلاح، مدیرکل نوسـازی مدارس خراسـان 
شـمالی  اظهـار داشـت: مقایسـه ایـران قبـل و 
بعـد از انقـلاب، می توانـد واقعیت هـای مهمـی 
را بـرای نسـل های پـس از انقلاب آشـکار کند.

وی بـا اشـاره بـه اینکه انقلاب اسـلامی شـروع 
دگرگونـی هـای بـزرگ و بنیـادی در ایـران و 
کشـور های منطقـه بوده اسـت، ادامـه داد: پیش 
انقـلاب   ۵۶۵فضـای آموزشـی، ۱۲ سـالن  از 
درس  و ۲۷۸کلاس  دوهـزار  تعـداد  و  ورزشـی 
در اسـتان وجـود داشـت و امـا پـس از پیـروزی 
انقلاب تعداد یک سـالن ورزشـی و ۲۹٣مدرسـه 
بـا یـک هـزار و ٣٣۱کلاس درس  که فرسـوده 

بودنـد مجـددا تخریب و بازسـازی شـدند.
فـلاح ضمـن اشـاره بـه احـداث  ۶۸۸ فضـای 
تعـداد سـه هـزار و ۷۹۹ کلاس  بـه  آموزشـی 

درس جدیـد پس از انقلاب، گفـت: همچنین دو 
اسـتخر دانش آموزی و ٣۶سـالن ورزشـی نیز در 
ایـن ایام احداث شـده کـه مجموع آنهـا به ۷۲۶ 

مورد رسـیده اسـت.

وی بـا اشـاره بـه اینکـه در زمـان پهلـوی برای 
اضافـه  نمـی شـد،  احـداث  نمازخانـه  مـدارس 
کـرد: ایـن در حالی اسـت کـه در شـرایط فعلی 
تمامـی مـدارس مجهـز بـه نمـاز خانـه هسـتند 

و ۸۰ نمازخانـه مسـتقل نیـز سـاخته و بـه بهره 
اند. بـرداری رسـیده 

 ۴٣ ایـام  در  شـد:  یـادآور  مسـئول  مقـام  ایـن 
ایـران،  اسـلامی  انقـلاب  پیـروزی  سـالگی 
سـازمان نوسازی مدارس اسـتان، ۹ پروژه با ۲۶ 
کلاس درس، دوهـزار و ۱۲۴متـر مربـع زیربنـا، 
یـک هـزار و ٣۸۵متـر دیوارکشـی و ۹هـزار و 
۱۹۷متـر مربـع محوطـه سـازی احـداث کـرده 
اسـت کـه بیـش از ۱۷میلیـارد و ۲۲۵ میلیـون 
تومـان هزینـه شـده و بیـش از ۹۸۰ دانش آموز 
از ایـن فضاهـای آموزشـی بهره مند می شـوند.

وی در ادامـه گفـت: مطابـق قانـون تخریـب و 
در حـال حاضـر ۱۱.۲  بازسـازی سـال ۱٣۸۵، 
درصـد از مـدارس اسـتان کـه حـدود یـک هزار 
کلاس درس دارد، نیازمند تخریب و بازسـازی و 
یـا مقاوم سـازی هسـتند و در رتبه بندی کشـور 
جـزء  ۱۰اسـتان بـا فضـای آموزشـی اسـتاندارد 

دارد. قرار 
فـلاح در انتهـا افزود: دو شهرسـتان اسـفراین و 
جاجرم نسـبت به سـایر شهرسـتان هـا فضاهای 
آموزشـی بیشـتری بـرای تخریـب، بازسـازی و 

مقـاوم سـازی دارند.

طرح های بازآفرینی شهری خراسان شمالی ۱2۵ میلیارد ریال اعتبار دارد

مدیر کل نوسازی مدارس خراسان شمالی عنوان کرد:

احداث 3۸۰۰ کلاس درس جدید در خراسان شمالی بعد از پیروزی انقلاب
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شروع سبز بورس در اولین روز هفته
در حالی که هفته گذشته ســهامداران شاهد بازدهی مثبت 
۵.۸٣ درصدی شاخص کل بورس بودند، حال در معاملات 
امروز و در لحظه انتشار این پیمانه، نماگر کل بورس با رشد 

بیش از ۴ هزار واحدی همراه شده است.

میرتاج الدینی: یارانه 4۵ هزار تومانی 
افزایش نمی یابد

محمدرضا میرتاج الدینی؛ نایب رئیس کمیســیون برنامه و 
بودجه و محاسبات مجلس گفت: در بودجه سال ۱۴۰۱ نظر 
دولت دادن یارانه کالایی پس از حذف ارز ۴۲۰۰ تومانی به 
مردم بود که باید در صحن علنی مجلس درباره آن تصمیم 
گیری شود. پیشنهادی که دولت ارائه کرده بود این بود که 
یارانه قبلی ۴۵ هزار تومانی و معیشتی محفوظ بماند و یارانه  
کالایــی پس از حذف ارز ترجیحــی به دهک های مختلف 
پرداخت شود. یارانه ۴۵ هزار و پانصد تومانی در سال آینده 
بدون افزایش پرداخت می شود، همچنین یارانه معیشتی هم 
مانند گذشــته به خانوارهای که دریافت می کردند پرداخت 

خواهد شد.

افت نرخ دلار در معاملات امروز
بر اســاس جدیدترین نرخ های اعلام شده در صرافی های 
بانکی و مجاز سطح کشور، هر اسکناس دلار آمریکا در این 
صرافی هــا، به قیمت ۲۴۸۹۹ تومان از مردم خریداری می 
شود و در مقابل به قیمت ۲۵۱۵۰ تومان به متقاضی دریافت 
دلار فروخته می شــود که نســبت به روز پنج شنبه، ارزان 
تر شده اســت. همچنین هر اسکناس یورو به نرخ ۲۸٣٣۹ 
تومان از مــردم خریداری می شــود و در مقابل به قیمت 

۲۸۶۲۴ تومان به متقاضی دریافت یورو فروخته می شود.

چین 4 میلیون بشکه نفت از ایران خرید
رویترز مدعی شد: در ماه جاری، گمرک چین اولین واردات 
نفت خام ایران را در یک ســال گذشته با وجود تحریم های 
مداوم گزارش داده است و نزدیک به ۴ میلیون بشکه نفت 
خام ایران را در مخازن نفتی خود تخلیه کرده است. هرگونه 
توافق هســته ای با ایران به احتمال زیــاد اوپک پلاس را 
مجبور خواهد کرد که ســهمیه های تولید خــود را مجدداً 
مورد بازبینی قرار دهد تا مانند ســال های گذشته فضا برای 

صادرات بشکه های نفت ایران باز شود. /مهر

اعلام زمان واریز سود سهام عدالت
 وزیر امور اقتصادی و دارایی زمان واریز سود سهام عدالت 
به حساب سهامداران را یش از پایان اسفند ماه اعلام کرده 
اســت . احســان خاندوزی در این باره گفته است: با وجود 
تشکیل مجامع عمده شــرکت های بورسی در ابتدای سال 
۱۴۰۰، تاکنون ســود دارندگان مستقیم و غیرمستقیم سهام 
عدالت پرداخت نشده است. بر همین مبنا مقرر شد با تعامل 
با شرکت های سرمایه گذاری استانی و کانون سهام عدالت، 
تا اســفند ۱۴۰۰ سود سهام عدالت سال ۹۹ به دارندگان آن 

پرداخت شود.
دارندگان برگه های سهام عدالت چقدر سود می گیرند؟

به گفته وزیر امور اقتصادی و دارایی، مقرر شد به دارندگان 
سهام عدالت ۵٣۰هزار تومانی رقمی معادل ۵۵۰هزار تومان 
و به دارندگان سهام عدالت یک میلیونی، حدود یک میلیون 

تومان سود پرداخت شود.
بررســی ها نشان می دهد مبلغ سود ســهام عدالت افزایش 
یافته است . ســود سهام عدالت در ســال ۹۸ برای سهام 
عدالت یک میلیون تومانی حدود ۴۰۰ هزار تومان و ســهام 

عدالت ۵٣۲ هزار تومانی ۲۰۰ هزار تومان بود.
سود سهام عدالت در سال ۹۵ برای دارندگان سهام عدالت 
یــک میلیونی ۱۵۰ هزار تومان بود که این مبلغ در ســال 
۹۶ به حدود ۱۷۵ هزار تومان و در ســال ۹۷ به ۲۰۵ هزار 
تومان رســید. در سال  ۹۸ اما با رشد قابل توجهی به ۴۰۰ 

هزار تومان رسید.

سهام عدالت آزاد می شود؟
در ســال گذشته امکان فروش ســهام عدالت فراهم شد . 
حالا رییس سازمان بورس اوراق بهادار می گوید: آزادسازی 

سهام عدالت به نحوی باشد که سهامداران ضرر نکنند.
مجید عشقی گفت: در ســال ۹۹ فقط دستور فروش سهام 
عدالت داده شــده و قرارداد فروشــی منعقد نشده است. با 
توجه به شرایط بازار ســرمایه، آزادسازی سهام عدالت باید 

به نحوی باشد که دارندگان سهام عدالت نیز زیان نبینند.
وی هنوز از پیشــنهادات و پیش بینی ها برای آزادســازی 
صهام عدالت که مطالبه بخش مهمی از ســهامداران است، 

سخن نگفته است.

نفت ۹3 دلاری آمریکا را وسوسه کرد
این هفته ٣ دکل به تعداد دکل های حفاری فعال در ایالات 
متحده در این هفته ضافه شــده کــه پانزدهمین افزایش 
هفتگــی متوالی به تعداد دکل های حفــاری نفت و گاز در 
ایالات متحده اســت. در حال حاضر تعــداد کل دکل های 
حفاری در آمریکا به ۶۱٣ رسیده است، زیرا قیمت هر بشکه 
نفت وســت تگزاس اینترمدیت همچنان به ســطح قیمتی 
می رســد که از سال ۲۰۱۴ تاکنون نرسیده بود به این دلیل 
این امر جذابیت زیادی برای ســرمایه گذران و سهامداران 
ایجاد کرده است. بیکر هیوز این هفته گزارش داد که تعداد 
دکل هــای فعال نفــت، گاز و متفرقه ۲۲۱ دکل بیشــتر از 
تعداد دکل های حفاری ایالات متحده در سال ۲۰۲۱ است. 
دکل هــای هدایت نفت با ۲ افزایــش به ۴۹۷، در حالی که 
دکل های هدایت گاز با ۱ افزایش به ۱۱۶ رســیده اســت. 
در حالــی که ایالات متحده شــاهد افزایش مداوم در تعداد 
دکل های حفاری اســت و در حالی که روند بلندمدت تولید 
نفت ایالات متحده افزایشی است، روند تولید نفت در سراسر 
جهان شــیب نزولی پیدا کرده است. بر اساس گزارش اداره 
اطلاعات انرژی آمریکا، تولید نفت در هفته گذشته بار دیگر 
کاهــش یافت و به ۱۱.۵ میلیون بشــکه در روز برای هفته 
منتهی به ۲۸ ژانویه رســید. این پایین ترین ســطح تولید از 
اواسط نوامبر است. تعداد دکل های حوضه پرمین این هفته 
۱ عدد افزایش یافت و شــورون و اکســون هر دو در نتایج 
ســه ماهه برنامه های بزرگی را برای حوضه در سال جاری 
اعلام کردند. تعداد کل دکل های پرمین اکنون ۲۹۴ است.

خبر

محمدرضا رضایی کوچی رییس کمیسیون عمران مجلس درباره 
اخرین وضعیت و پیشرفت پروژه نهضت ملی مسکن، اظهار داشت: 
تنها یک وزارتخانه راه وشهرسازی نمی تواند ساخت ۴ میلیون واحد 
مســکونی در ۴ ســال یا همان طرح نهضت ملی مسکن را جلو 
ببرد بایــد کل حاکمیت و دولت پای کار بیایند اما متاســفانه در 
حال حاضر هماهنگی های مناســبی بین دســتگاه ها برای اجرای 
این طرح وجود ندارد. وی ادامه داد: شــهرداری، بانک ها، وزارت 
اقتصاد، وزارت صمت و ... از جمله دستگاه های مهم در این حوزه 
هســتند که باید هماهنگ با وزارت راه و شهرســازی عمل کنند. 
وزیر صمت باید بحث تامین مصالح ســاختمانی را دنبال و شرایط 
با ثباتی در قیمت مصالح ساختمانی ایجاد کند. وزارت اقتصاد باید 
امکان پیش فروش مســکن از طریق بــورس را دنبال کند. این 
مقدمات و ملزومات فراتر از اختیارات و مســئولیت های وزارت راه 

و شهرسازی هستند.  
رییس کمیســیون عمــران با بیان اینکه انتظار ما این اســت که 
جلسه شورای عالی مسکن با حضور رییس جمهوری برگزار شود 
تا این موضوعات از ســوی عالی ترین مقام دولت پیگیری شود، 
گفت: هرچند که در قانون گفته شــده که شــورای عالی مسکن 
ماهانه برگزار شــود اما معتقدم هر دو هفته یک بار جلسه شورای 
عالی مســکن باید برگزار شــود و رییس جمهوری باید برای رفع 
مشــکلات اجرای طرح نهضت ملی مســکن باید تمام دستگاه ها 
را به خط کند و جلسات شــورای عالی مسکن باید تلنگری باشد 
برای دســتگاه های اجرایی کــه در انجام وظایف خــود تاخیر یا 
سســتی دارند. رضایی کوچی افزود: تاکید مــا بر تفکیک وزارت 
راه و شهرســازی است و معتقدم برای تسریع در ساخت و اجرای 
پروژه نهضت ملی مســکن باید یک وزارتخانه مستقل ایجاد شود 
و این تصمیم بســیار موثر است. در حال حاضر موضوعات حمل و 
نقل هوایی، جاده ای، ریلی، دریایی و با موضوعات شهرســازی و 
مسکن در هم تنیده شــده و وظایف این وزارتخانه بسیار سنگین 

اســت و هیچ وزیری نمی تواند تمام امور را همزمان پیش ببرد و 
تمام حوزه ها را اداره کند. وی با اشاره به پیشرفت این پروژه نسبت 
به برنامه زمان بندی شــده تاکید کرد: در حال حاضر متاســفانه از 

برنامه زمان بندی ســاخت ۴ میلیون واحد مسکونی در چهار سال 
عقب هســتیم. رییس کمیســیون عمران درباره ورود شرکت ها و 
کشورهای خارجی در پروژه نهضت ملی مسکن گفت: هیچ نیازی 

نیست که به سمت کشــورهای خارجی برویم. دولت باید تکلیف 
خود را در این پروژه مشخص کند اینکه قرار است ساختمان بسازد 

یا اینکه ساخت ۴ میلیون واحد مسکونی را فرماندهی کند.

پروژه نهضت ملی مسکن از برنامه عقب ماند

به نقل از راشــاتودی، ویوک جوهری، رئیس 
هیئــت مرکــزی مالیات های غیرمســتقیم و 
گمرک هند، روز پنجشنبه در مصاحبه ای تأیید 
کرد که دهلی نــو از ارائه معافیت های مالیاتی 
به تسلا ســازنده خودروهای برقی مستقر در 
آمریکا خودداری کرده است. جوهری تصریح 
کرد: بررســی کردیم که آیا باید برای واردات 

خودروهــای برقی تعرفه بگذاریم یا خیر، چون 
خودروهای برقی در داخل کشور نیز به میزان 
اندکی تولید می شود ســعی کردیم تعرفه های 
برای واردات ایجاد کنیم. هند عوارض بســیار 
بالایی بــرای واردات خودروهای کامل وضع 
می کند که بســته به ویژگی ها و قیمت خودرو 
از ۶۰ تا ۱۰۰ درصد متغیر اســت. سقف میزان 

مالیات ۴۰۰ هزار دلار تعیین شــده اســت که 
عملًا باعث می شــود تمــام خودروهای برقی 
تولید شده توسط تسلا در این دسته قرار گیرند. 
جوهری خاطرنشان کرد: ســاختار تعرفه های 
موجود دیگر شــرکت ها را از واردات منصرف 
نکرده است، بنابراین استثنایی برای تسلا قائل 

نخواهیم بود.

برخی از ســرمایه گذاری ها در حال حاضر با 
ســاختار تعرفه فعلی وارد بازار هند شــده اند. 
پس دیگــران هم می توانند وارد شــوند؟« به 
طوری کــه برندهای خارجی دیگری در زمینه 
خودروهای برقی نیز با ســاختار تعرفه ای فعلی 
در کشور به فروش خودروهای خود می پردازند. 
در حالی که تســلا قصد خود را برای ورود به 
بازار هنــد در اوایل ســال ۲۰۱۹ اعلام کرد، 
غول خودروهای برقی هنوز نتوانســته اســت 
این کار را به ســرانجام مطلوب برساند. دولت 
هند با اشــاره بــه اینکــه واردات خودروهای 
نیمه ســاخت و مونتاژ آنها در داخل به معنای 
کاهش قابل توجه عوارض اســت، این شرکت 
را تشــویق به ایجاد تولید داخلی در هند کرده 
است. این خودروساز از دهلی نو خواست تا نرخ 
تعرفــه خودروهای مدل بــالا را به ۴۰ درصد 
کاهش دهد و قوانیــن موجود را برای واردات 
خودروهای گران قیمت به حالت تعلیق درآورد. 
مدیرعامل این شــرکت، در پاسخ به سوالی در 
توئیتر در اواسط ژانویه که خودروهای تسلا در 
هند در دسترس خواهند بود، گفت که او »هنوز 
در حــال مذاکره روی بســیاری از چالش ها با 
دولت هند است« تا عرضه احتمالی این خودرو 

در این کشور را انجام دهد.

شـمارش معکـوس بـرای پرداخـت سـود سـهام 
عدالـت بـه ۴۹ میلیـون دارنده سـهام عدالت آغاز 
نشـان می دهـد  برآوردهـا  اسـت.تازه ترین  شـده 
بـه سـهامداران  بالاتریـن رقـم پرداختـی سـود 
عدالـت برابـر بـا یـک میلیـون و دویسـت هـزار 
تومـان و کمتریـن سـود پرداختـی در محـدوده 

۵۵۰ هـزار تومـان خواهـد بـود .
خصوصـی  سـازمان  رییـس  قربانـزاده،  حسـین 
سـازی بـا اشـاره بـه اینکـه سـود در نظـر گرفته 
شـده بـرای شـرکت های غیـر بـورس برابـر بـا 
سـیزده  افـزود:  اسـت،  تومـان  میلیـارد   ۲۸۰۰
شـرکت غیـر بورسـی در ایـن مجموعـه حضـور 

دارنـد و سـود سـهام شـرکت هـای بورسـی نیـز 
برابـر بـا ۲۹ هـزار و ۲۰۰ میلیـارد تومـان برآورد 

شـده اسـت .
  معـاون وزیـر اقتصـاد بـا اشـاره بـه اینکه سـود 
تخصیصـی افزایـش چنـد برابـری را تجربه کرده 
اسـت گفت: مجموعه سـود توزیعی سـال گذشته 

در حـدود ۹۲۰۰ میلیـارد تومـان بوده اسـت .
قربـان زاده جامعـه هـدف دریافـت سـود سـهام 
عدالـت را ۴۹ میلیـون نفـر اعـلام کـرد و ادامـه 
داد: بـه ایـن ترتیب بیش از ششـصد هـزار تومان 
سـود سـهام عدالـت بـه دارنـدگان ایـن سـهام 

تعلـق خواهـد گرفـت .

نظرســنجی طلای هفتگی کیتکونیوز نشان داد 
تحلیلگران وال استریت درباره روند قیمت طلا 
نظر خنثی داشــته یا بدبین هستند در حالی که 
سرمایه گذاران خُرد همچنان خوش بینی خود را 
به روند افزایشی این فلز ارزشمند حفظ کرده اند. 
به گزارش ایســنا، اونس طلا در محدوده ۱۸۰۰ 
دلار اطراق کرده و ممکن اســت به این زودی 
جایی نرود. بهای هر اونس طلا در معاملات روز 
جمعه بازار آمریکا ســه دلار و ۷۰ سنت معادل 
۰.۲ درصد افزایش یافت و در ۱۸۰۷ دلار و ۸۰ 
سنت بسته شد و برای کل هفته ۱.۲ درصد رشد 
داشــت. تحلیلگران می گویند قیمت طلا وسط 
عوامل متضاد گیر افتاده است. از یک سو اقتصاد 
جهانی با تورم رو به رشــد دســت و پنجه نرم 
می کند و از ســوی دیگر انتظارات بالایی برای 
تحکیم سیاســت پولی بانکهای مرکزی بزرگ 
جهــان وجود دارد. در این بین، با اقدام بانکهای 
مرکزی برای کاهش نقدینگی، نوسان بازارهای 

مالی افزایش پیدا کرده است.

در نظرســنجی هفتــه جــاری کیتکونیــوز از 
تحلیلگران وال اســتریت، ۱۷ نفر شرکت کردند 
کــه از میان آنها پنج نفر معــادل ۲۹ درصد به 
افزایش قیمت طلا رای دادند. آرای کســانی که 
کاهش قیمت را پیش بینی کردند یا نظر خنثی 
داشــتند مساوی و شــش نفر معادل ٣۵ درصد 
بود. در این بین، ۶۸٣ نفر در نظرسنجی آنلاین 
کیتکونیوز از سرمایه گذاران خُرد شرکت کردند 
کــه از میان آنها ٣۸۵ نفــر معادل ۵۶ درصد به 
افزایش قیمت طلا و ۱۵۲ نفر معادل ۲۲ درصد 
بــه کاهش قیمت طلا رای دادنــد در حالی که 
۱۴۶ نفر معادل ۲۱ درصد نظری نداشتند. بعضی 
از تحلیلگران انتظار دارند قیمت طلا برای صعود 
با مانع روبرو خواهد شد زیرا بازارها روی افزایش 
بیش از چهار دور نرخهای بهره حساب می کنند. 
انتظارات رو به رشدی وجود دارد که فدرال رزرو 
در آغاز ســیکل تحکیم سیاســت پولی، ممکن 
اســت نرخ بهره را در مــارس ۵۰ واحد افزایش 

دهد.

مالیات سنگین هندی ها برای واردات خودرو

4۹ میلیون ذی نفع در انتظار دریافت سود هستند
اعلام کمترین و بیشترین سود پرداختی به سهامداران عدالت

پیش بینی تحلیلگران از روند قیمت طلا

خبر

افزایش قیمت نفت ایران در بازار جهانی
به نقل از اویل پرایس، قیمت شاخص نفت خام برنت دریای 
شــمال امروز )۱۶ بهمن ماه( در بازارهای جهانی با ۲ دلار و 
۱۶ سنت افزایش به ۹٣ دلار و ۲۷ سنت در هر بشکه رسید، 
این در حالی اســت که دیروز قیمت این محصول ۹۱ دلار و 
۵٣ سنت در بازارهای جهانی معامله شد که نشان دهنده رشد 
۲.٣۷ درصدی برنت دریای شمال نسبت به روز گذشته دارد. 
همچنین قیمت نفت وســت تگزاس اینترمدیت در بازارهای 
جهانی با افزایش ۲ دلار و ۰۴ ســنتی روبــرو بوده و به ۹۲ 
دلار و ٣۱ سنت در هر بشکه رسیده که نسبت به روز گذشته 
رشدی ۲.۲۶ درصدی را تجربه کرده است. قیمت نفت ایران 
نیز با ٣ دلار و ۷۷ سنت افزایش به ۸۸ دلار و ۷۲ سنت در هر 
بشکه رسید که نســبت به روز گذشته رشدی ۴.۴۴ درصدی 
را تجربه کرده اســت. به جز نفت عراق، قیمت نفت ســایر 
اعضای اوپک نســبت به روز گذشــته با افزایش چشمگیری 
روبــرو بوده اند به طوری که قیمت نفــت مربان باب امارات 
به ۹۲ دلار و ۷۱ ســنت، نفت کویت به ۹۱ دلار و ۲٣ سنت 
و نفت ســاهاران بلند الجزایر به ۹۷ دلار و ۴۸ ســنت، نفت 
ســبک بانی نیجریه به ۹۵ دلار، نفت گیراسول آنگولا به ۹۵ 
دلار و ۴۷ ســنت و نفت سبک عربســتان به ۹۰ دلار و ۲۸ 
سنت رســیده، این در حالی است که قیمت نفت بصره عراق 
با کاهش ٣ دلار و ۶۰ ســنتی نسبت به دیروز به ۷۱ دلار و 

۶۹ سنت رسیده است.

دستمزد کارگران تعیین می شود؟

جلســه شورای عالی کار با حضور شرکای اجتماعی به منظور 
تعیین دســتمزد ســال ۱۴۰۱ کارگــران و چگونگی افزایش 
دستمزد برای سال آتی تشکیل می شود. محمدرضا تاجیک، 
نماینده کارگران در گفت وگو با تســنیم، در این خصوص، با 
بیان اینکه »دستمزد فعلی فقط هزینه های خوراکی کارگران 
را پوشش می دهد«، گفت: ســبد محاسبه شده در مذاکرات 
مزدی باید مبنای محاســبه قرار گیــرد و نتیجه تلاش های 
کمیته دســتمزد در ســال های اخیر در مذاکرات مزدی باید 
مبنای محاسبه قرار گیرد. وی افزود: در سالهای گذشته فقط 
تورم رسمی مبنا قرار می گرفت و تبصره ۲ ماده ۴۱ قانون کار 
یا همان سبد معیشت نادیده گرفته می شد، محاسبات تورمی 
نیز ناصحیح انجام می شــد؛ چراکه تورم را روی درآمد کارگر 
حساب می کردند، نه روی هزینه های زندگی؛ در حالیکه تورم 
واقعی، تورم حادث بر ســبد معیشــت یا همان تورم ناظر بر 
هزینه های ماهانه اســت. این عضو شورای عالی کار تصریح 
کرد: دولت قبل بارها ادعا کرد ما دســتمزد را بیشــتر از تورم 
افزایش داده ایم؛ باید پرسید پس چرا ما کارگران، سال به سال 
فقیرتر شــده ایم؛ این ادعای ناصحیح ناشــی از همان اشتباه 
محاســباتی است؛ آن ها تورم رســمی را مبنا قرار می دادند و 
آن را به پایــه حقوق کارگر می افزودند و به این ترتیب عقب 
ماندگی معیشــتی کارگر روز به روز بیشــتر می شود. رییس 
مجمع کارگران اســتان تهران ادامــه داد: ما توقع داریم مزد 
۱۴۰۱ به گونه ای تعیین شــود که قدرت خرید از دست رفته 
کارگران بازگردد؛ باتوجه به تورم افسارگسیخته  ماه های اخیر، 
انتظار داریم آنقدر توان خرید داشته باشیم که بتوانیم زندگی 

روزمره خود را اداره کنیم.
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پایان  مسابقات اسلالوم اسفراین با 
شناخت نفرات برتر

و  ســواری  موتــور  هیئــت   
اتومبیلرانی اسفراین با همکاری 
ایــن  اداره ورزش و جوانــان 
برگزاری  به  اقدام  شهرســتان 
مسابقات اســلالوم به مناسبت 
دهــه مبارک فجر کــرد که با 
پایان  به  برتر  نفرات  شــناخت 

رسید.
دبیــر هیئت موتور ســواری و 
گفتگو  در  اسفراین  اتومبیلرانی 

با خبرنگار ما گفت: مســابقات اســلالوم اسفراین در ٣ 
کلاس آقایان،بانوان و آزاد  جمعه گذشته در پارک قائم 
این شــهر برگزار شــد که ۴۰ اتومبیلران در آن حضور 
داشــتند.هادی قوتی افزود: این رقابــت ها  با حمایت 
مالی فروشگاه اگزوز پارس پیگیری گردید که در بخش  
بانوان  فاطمه ســرغانی مدال طلا گرفت ، الهه اکبری 
دوم شد و مرجان آذری  در جایگاه سوم ایستاد .همچنین 
در بخــش آقایــان  محمد علی نظام دوســت  به مقام 
نخست رسید ، احمد جهانی نقره گرفت  و فرهاد وحدانی 
ســوم شــد.در کلاس آزاد نیز محمد علی نظام دوست 
اول شــد،احمد جهانی نایب قهرمان و  محمد متین راد 

سوم شد.

تمامی دیدار های هفته پنجم لیگ دسته 
اول فوتبال استان ختم به برد شد

 دیدار های هفته پنجم لیگ دســته اول فوتبال استان 
موسوم به جام سردار شــهید محمدزاده با برد به پایان 
رســید تا تیم ها خود را مهیای هفته ششــم نمایند.به 
گزارش خبرنگار ما در دیــدار  تیم فوتبال پدیده ماهان 
بجنورد مقابل آریا بجنورد این احمدی بود که با تک گل 
خود ٣ امتیــاز را برای پدیده ماهان به ارمغان آورد و در 
دیدار تیم های شــهید عربخانی بجنورد و پاس بجنورد، 

تیم پاس با گل های داوری و کمالی پیروز میدان شد.
همچنیــن در دیگــر دیدار های این هفتــه  تیم عقاب 
بجنورد به مصاف  پارس نوین شیروان رفت که این تیم 
را ۲ بر یک شکست داد و  دیدار تیم های هواداراسفراین 
و شهید بهادربجنورد با یک گل به خودی توسط بیدگی 

و گل علیپور به سود هوادار به پایان رسید.
دیدار های هفته ششــم این مسابقات نیز روزهای ۲۰ و 
۲۲ بهمن پیگیری خواهد شد که تمامی این دیدار ها در 

مجموعه ورزشی تختی بجنورد برگزار می شود.

مدافع راست فولاد خوزستان به طور رسمی از این تیم خداحافظی کرد 
تا فوتبالش را در استقلال ادامه بدهد.

صالح حردانی یکی از چهره های خبرســاز فوتبال ایران طی روزهای 
گذشــته بوده است. بعد از حضور عارف آقاســی و آرش رضاوند در 
فولاد خوزســتان، صالح حردانی نیز بعد از کش و قوس های فراوان 
رضایت نامه اش را از باشــگاه خوزســتانی دریافت کــرد تا بتواند به 

استقلال بپیوندد و زیر نظر فرهاد مجیدی کارش را دنبال کند.
اگرچه حردانی هنوز به طور رســمی با استقلال قرارداد نبسته اما او از 
اعضای تیم فولاد خوزستان و هم چنین هواداران این تیم خداحافظی 

کرد.
حردانــی قبل از تــرک اردوی فــولاد در هتل المپیــک تهران، با 

اعضای کادرفنی این تیم دیدار داشــت و ضمن تشکر از زحمات شان 
خداحافظی کرد.

این مدافع راســت هم چنین در یک پست اینســتاگرامی از هواداران 
فولاد هم خداحافظی کرده اســت. حردانی در صفحه شــخصی اش 
نوشــت: »ســلام و احترام خدمت همه هواداران عزیز باشگاه بزرگ 
فولاد؛ حالا که قســمت بر این شــده که از شما عزیزان خداحافظی 
کنم و ادامه ماجراجویــی فوتبالی خود را در تیمی بزرگ دیگر دنبال 
کنم خواستم تشکری کنم از باشگاه فولاد خوزستان و هواداران عزیز 
فولاد که همیشــه به من لطف داشتن و زمینه   پیشرفت و موفقیت را 

برای من فراهم کردند.
دوســت دارم تشــکری ویژه داشــته باشــم از آقا جواد نکونام که 

بسیار به من کمک کردند و نقش اصلی و ویژه ای داشتند در جایگاه 
فعلی من در فوتبال و همیشــه سپاسگزارشــون خواهم بود و برای 
ایشــان و همه هم تیمی هایم و باشــگاه فولاد آرزوی موفقیت دارم. 

فولاد را همیشه در قلب خود نگه خواهم داشت. زنده باد فولاد«

بــا ایــن تفاســیر بایــد منتظــر اعــلام خبر رســمی پیوســتن 
توســط  آبــی  پیراهــن  پوشــیدن  و  اســتقلال  بــه  حردانــی 
رخ آینــده  ســاعات  طــی  احتمــالا  کــه  اتفاقــی  باشــیم.   او 

 خواهد داد.

عکس یادگاری با کادرفنی، پست احساسی برای طرفداران

خداحافظی صالح حردانی 
از فولادی ها

۸ مدال رنگارنگ حاصل درخشش ورزشکاران استان در مسابقات قهرمانی کشور کیک بوکسینگچرا استقلال با انتقال مظاهری به سپاهان موافقت کرد؟

قم، قهرمان مسابقات انتخابی تیم ملی کاراته شد

در رقابت های ۴ روزه قهرمانی کشور کیک 
بوکسینگ به میزبانی کرمان، رزمی کاران 
خراســان شــمالی موفق به کسب ۸مدال 

رنگارنگ شدند.
رئیس کمیته کیک بوکســینگ واکو هیئت 
انجمن های ورزشــی خراســان شمالی در 
گفتگو با خبرنگار ما گفت : جواد درتومی،علی 
خانزاده،جوادحســن  اســفندیاری،محمد 
شجاع،حسین  زاده،وحیدجمالی،اســماعیل 
اصغری،یاســین  آبادی،رامیــن  علــی 
جوادی،علی علی آبادی،بهزادصیامی،زکری

فراز،امیررضاامام  آتش  ارشیدی،امیرحسین 
وردی زاده،شــاهین جهان و مهدی مجرد 
فایتــر های تیــم کیک بوکســینگ واکو 
خراسان شــمالی در این رقابت ها بودند که 
در ایــن میان  ٣ مدال طــلا، یک نقره و 
۴ برنــز حاصل تلاش این ورزشــکاران به 
براتعلی جــوادی و مربیگری  سرپرســتی 

انوشیروان صابری بود.
رشــیدی،  ذکریا  افزود:  امیرکیانی  ســعید 
امیررضا امام وردی زاده وحسین علی آبادی 
مردان طلایی تیم بودنــد ، رامین اصغری 

نایب قرمانی مســابقات را کســب کرد و 
مهدی مجردی، علی اســفندیاری ، محمد 
خانزاده و وحید جمالی نیز ۴ ورزشــکاری 
بودنــد که مــدال برنز را کســب کردند و 
توانســتند در رقابتی که با حضور قهرمانان 
جهان و آسیا حضور داشتند سربلند از میدان 

خارج شوند .
امیر کیانی در پایان از زحمات رضا رحمانی 
و صالح معشــوق که در امر مربیگری فایتر 
های خراســان شــمالی و  حضور پر رنگ  

آنان در مسابقات موثر بودند، تقدیر کرد.

تیم کاراته قم با کســب دو مدال طلا و یک 
برنز قهرمان مسابقات بزرگسالان ایران شد.

مسابقات انتخابی تیم ملی کاراته بزرگسالان 
کشــور در روزهــای  ۱۴ و ۱۵ بهمن ماه به 
میزبانی ســالن فتح دانشــگاه آزاد اسلامی 
واحــد علوم تحقیقات اســتان تهران برگزار 
شد و استان قم با کسب سه مدال به عنوان 

قهرمانی این مسابقات دست پیدا کرد.
 استان قم در این مسابقات با کسب دو مدال 
طلا و یک برنز و مجموع ســه مدال، عنوان 

قهرمانی را از آن خود کرد.
 پس از قم، البرز با یک مدال طلا و دو نقره 
و مجموع سه مدال نایب قهرمان شد و تیم 
کرمــان با یک طلا و یک  نقره و مجموع دو 

مدال عنوان سوم را به دست آورد.
علی اکبر بختیــاری در بخش کومیته وزن 
منهــای ۶۰ کیلوگرم و محمــود نعمتی در 
بخــش کومیته وزن مثبــت ۸۴ کیلوگرم به 
مقام اول دســت پیدا کردنــد همچنین در 
بخش کومیتــه وزن منهــای ۶۷ کیلوگرم 

مرتضی نعمتی به مقام سوم دست یافت.

از دست دادن رشید مظاهری و پیوستنش 
به ســپاهان تنهــا راه چــاره پیش روی 

استقلال در این مقطع بود.
برخــی از هواداران اســتقلال بر این باور 
هستند که این باشــگاه نباید مظاهری را 
به ســپاهان واگذار می کرد اما صدرنشین 
جدول لیگ چرا با این انتقال موافقت کرد؟

آنچه مسلم است مظاهری حاضر به انتقال 
به فولاد نبود و تقریبا هیچ باشگاه دیگری 
به جز فولاد، ســپاهان، گل گهــر و البته 
پرســپولیس توان پرداخت دســتمزد او را 
نداشت، پس سه راه حل برای استقلالی ها 

باقی می ماند.
اول اینکه مظاهــری را حفظ می  کردند ؛ 
راهــی که با احتســاب حــدود ۵ میلیارد 
مطالبات قبلی و نزدیــک به ۵ میلیارد از 
دستمزد باقی مانده این فصل تقریبا نزدیک 
به ۱۰ میلیارد برای استقلال هزینه داشت. 
۱۰ میلیارد بــرای دروازه بانی که مجیدی 
به او اعتقاد نداشــت و در نیم فصل اول 
تنها یک بــار آن هم به عنوان یار تعویضی 

به میدان رفت و شــاید در نیم فصل دوم 
هم چنین سرنوشتی برایش تکرار می شد.

راه دوم ایــن بود که اســتقلال مطالبات 
رشــید و دســتمزد او را به موقع پرداخت 
نمی کــرد؛ مظاهری ۲٣ دی مــاه اخطار 
فســخ قرارداد را به کمیته تعیین وضعیت 
فدراســیون فوتبال ارائه داده بود و اگر تا 
۲٣ بهمن بخش دیگری از مبلغ قراردادش 
را دریافــت نمی کرد با فســخ قرارداد هم 
می توانســت کلیه مطالباتش را با شکایت 
از اســتقلال دریافت کرده و همان هزینه 
۱۰ میلیاردی را به این باشگاه تحمیل کند 
و هم با در دست داشــتن رضایت نامه به 
هر باشگاهی که مایل بود حتی پرسپولیس 

ملحق شود!
راه حل سوم برای آبی ها موافقت با جدایی 
مســالمت آمیز رشــید بود که البته بدون 
دریافت مبلغی به عنــوان رضایت نامه و یا 
امکان معاوضه با بازیکنی از سپاهان انجام 
شــد اما سود اســتقلال از این معامله که 
به انــدازه دریافت مبلغ رضایت نامه ارزش 

داشــت کاهش ۱۰ میلیارد از هزینه های 
فصل جاری این باشــگاه بــرای پرداخت 
به مظاهری بود که ظاهرا تصمیم درست 
و عاقلانه ای به نظر می رســید و در واقع 
آبی ها چاره ای به جز موافقت با این انتقال 
نداشــتند.در نهایت هم رشید شانس بازی 
در یــک تیم بزرگ را پیدا کرد هم پرونده 
شکایت تازه ای در فدراسیون گشوده نشد 
و هم استقلال برای حفظ دروازه بان سوم 
خــودش نزدیک بــه ۱۰ میلیــارد تومان 

پرداخت نکرد.


